

المشركية الوطنية للتبريد المركزية National Central Cooling Co. ۲۰۱۱ يوليو ۲۰۱۱ رقم الإشارة:ت بارش م/رب/۲۱-۲۱ ۱ م س

31 July 2011 Ref.:TB/SH/RB/514/07-11/HA

H.E. Ibrahim Al Zaabi Deputy CEO, Legal Affairs, Issuance & Research Securities & Commodities Authority Abu Dhabi – UAE

Mr. Hassan A. Ai Serkal Senior Vice President – COO Market Operation Division Dubai Financial Market Dubai - UAE سعادة/ إبراهيم عبيد الزعابي المحترم نائب الرئيس المتقدي للشؤون القانونية والإصدار والبحوث هيئة الأوراق المالية والسلع أبوظبي - الامارات العربية المتحدة

السيسد/ حسن عبدالرحمن السركسال المحترم أنائب رئيس أول - رئيس تتفيذي العمليات إدارة العمليسات سوق دبي المالي دبي المالي العربية المتحدة

Subject: Notification of the Release by the Board of Directors

<u>الموضوع: إعلان من محلس إدارة الشركة</u>

Greetings,

With reference to the Article 36/11 of the Disclosure and Transparency Regulations number 3 for the year 2000 (as amended), please find attached the announcement for release today by the Board of Directors of National Central Cooling Company PJSC.

تحية طبيبة وبعد،،،

بالإشارة إلى المادة رقم (١١/٣٦) من النظام الخاص بالإقصاح والشفافية رقم (٣) لسنة ٢٠٠٠ والمعدل، مرفق طيه (علان صادر عن مجلس إدارة الشركة الوطنية للتبريد المركزي للنشر اليوم.

Yours Sincerely,

الشركة الوصلية للتريد للركزة (ح.م. المرافقة) NATIONAL OF COLUNG COMPANY (PISC)

وتفضلوا يقبول فائق التقدير والاحترام،

Amanda Webb Internal Audit Manager

أماندا ويب

سدير التدفيق الداكلي

تبريد السعودية تطور أنظمة التبريد لمشروع لمشركة جبل عمر للتطوير في مكة المكرمة

أبوظهي، دولة الإمارات العربية المتحدة: وقعت شركة تبريد السعودية، التي تعود ملكيتها للشركة العربية لتنمية المياه والطاقة (أكوا القابضة) والشركة الوطنية للتبريد المركزي الإماراتية "تبريد" و"رصد العالمية"، اتفاقية شراكة مع شركة حبل عمر للتطوير بغرض تطوير نظام تبريد المناطق لمشروع عملاق تابع لها في مكة المكرمة على أساس "البناء والتشغيل وتحويل الملكية".

وبموحب هذه الاتفاقية تقوم تبريد السعودية بداية بتصميم وإنشاء وتشغيل محطة مركزية للتبريد بطاقة تبلغ 55,000 طن تبريدي، وتتولى الشركة مهمة تزويد المياه المُبردة للمشروع - الواقع بالقرب من الحرم المكي الشريف من حهة الغرب - وتشغيل المحطة لمدة 20 سنة. ويجري حالياً إعداد الإتفاقيات النهائية المنظمة للاستطاعة الإجمالية للمحطة، وسيتم التوقيع على العقود قريبا.

ملاحظات حول شركة تبريد السعودية

تبريد السعودية هي شركة مساهمة مقفلة تأسست عام 2005 م. وقد وقعت الشركة اتفاقية العام الماضي لتطوير نظام التبريد مجمع المكاتب الادارية بمدينة الظهران لصالح شركة أرامكو السعودية. كما تعاونت تبريد السعودية مع SNC لافالين-كندا ووقعت عقدا مع شركة الاستثمارات الرائدة في شهر مايو 2010 لتطوير مشروع تبريد المناطق لمركز الملك عبدالله المالي بالرياض.

SAUDI TABREED INKS JV CONTRACT WITH JABAL OMAR DEVELOPMENT COMPANY

Abu Dhabi, UAE.31st July, 2011: Saudi Tabreed, a joint venture between Tabreed UAE, Saudi Arabia's ACWA Power, and RUSD International, has signed a joint venture agreement with Jabal Omar Development Company to jointly explore the development of a district cooling system on build-operate-transfer (BOT) basis near the Holy Mosque in Mecca, Saudi Arabia.

Initially, the joint venture will design, build and operate a cooling plant with a capacity of 55,000 TR to supply chilled water to the proposed Jabal Omar development in Mecca for a period of 20 years. The full capacity of the plant will be secured under the concession and other contracts which are expected to be signed shortly.

Notes on Saudi Tabreed

Saudi Tabreed is a closed joint stock company founded in 2005. The company signed a concession agreement last year to develop the cooling system for Saudi Aramco to serve Aramco's premises in Dhahran. In addition, a consortium that included Saudi Tabreed and SNC Lavalin-Canada signed a contract in August 2010 with the Rayadah Investment Company to provide cooling services for their office towers at the King Abdullah Financial District.

Ends